

2012 深圳-新加坡现代服务业投资合作推介会

“Green economy, Service Orientation”

Shenzhen-Singapore Modern Service Industry Investment Promotion Seminar 2012

主办

深圳市投资推广署

承办

新加坡中国商会

支持单位

中国国际贸易促进委员会驻新加坡代表处

敬启者：

谨定于 2012 年 10 月 30 日（星期二）假座新加坡万豪酒店举办“绿色经济、服务为先”2012 深圳-新加坡现代服务业投资合作推介会，诚邀阁下光临指导！

深圳，地处中国南海，与港澳毗邻，气候宜人，经济发达，低碳宜居，是中国与世界交往的主要门户。深圳是中国第一个经济特区，承担着制度创新、扩大开放、试验示范等重要国家使命。作为一座年轻的移民城市，深圳创新氛围浓厚、市场体制健全、产业基础雄厚、基础设施发达、政府服务高效，已成为全球发展最快、最具活力、最适宜投资的国际化城市之一。按照从“深圳速度”到“深圳质量”的转变和战略，未来的深圳将成为全球重要的科技创新中心、先进制造中心、金融服务中心、商贸物流中心和时尚创意中心。麦肯锡公司预测，2025 年深圳将跻身全球城市 25 强。

优良的投资环境吸引着各类优秀现代服务业的企业在深圳集聚，目前已有 86 家金融机构、17 家基金公司以及中国三分之一的创投企业都将总部设在深圳，另外美国 UPS、德国汉莎、丹麦马士基等 60 多家国际物流企业均落户深圳。

在深圳这座中国改革开放先锋城市，在鹏城这片神奇美丽的土地上，您播下的投资种子，将收获丰硕的成果，分享深圳的未来！

报名咨询电话：新加坡中国商会 6298 3622 李艾嘉小姐

<p>会议详情：</p> <p>日期：10月30日（星期二）</p> <p>时间：上午 10 时至下午 14 时</p> <p>地点：新加坡万豪酒店 三楼 III 号宴会厅</p> <p>服装：办公服装</p>	<p>会议流程：</p> <p>10:00am 登记</p> <p>10:30am 会议正式开始</p> <p>10:35am 新加坡国际企业发展局领导致辞</p> <p>10:45am 深圳市投资推广署领导演讲</p> <p>10:55am 深圳市罗湖区人民政府领导做重大项目推介及政策宣讲</p> <p>11:10am 新加坡企业代表介绍在深圳投资的体会</p> <p>11:20am 特邀嘉宾致辞</p> <p>11:30am 举行重大项目签约仪式</p> <p>12:00am 自助午餐</p>
--	--

登记表格 R.S.V.P. Slip

请于 10 月 24 日前将登记表格传真至 62969492 或回复电邮登记，谢谢！

公司名称			
出席代表姓名 1		职称	
出席代表姓名 2		职称	
地址			
电话		传真	
手机		电邮	

2012 深圳-新加坡现代服务业投资合作推介会

“Green economy, Service Orientation”

Shenzhen-Singapore Modern Service Industry Investment Promotion Seminar 2012

Organizers:
INVEST SHENZHEN
Co-organizers:
Singapore-China Business Association

Supported by
CCPIT&CCOIC Representative Office in Singapore

Dear Sir/Madam,

Situated in South China and adjacent to Hong Kong and Macao, Shenzhen, a city with a moderate climate, developed economy and low-carbon environment, is a major gateway to communication between China and the world.

Shenzhen is China's first special economic zone, undertaking important national missions such as policy reform and wider opening-up. As a young immigrant city, it has great innovation atmosphere, sound markets, a strong industrial base, well-developed infrastructure and efficient government service, becoming an international metropolis with some of the fastest development and best investment environments in the world.

The city has shifted its strategic focus from “Shenzhen speed” to “Shenzhen quality”, aiming to become a major global research and innovation center, advanced manufacturing center, financial service center, trade and logistics center and creative center. According to McKinsey & Co., Shenzhen is expected to become one of the world's top 25 cities in 2025.

The city's excellent investment environment has attracted many kinds of top modern service enterprises to settle down in Shenzhen. So far, 86 financial institutions and 17 mutual fund companies as well as one-third of the venture capital in China have set up their headquarters in Shenzhen. More than 60 international logistics companies such as UPS, Lufthansa and Maersk has established their presence in Shenzhen.

In this pioneer city of China's reform and opening-up, your investment will yield a rich harvest and share Shenzhen's bright future

We would like to invite you and your colleague to attend this very important dialogue session at no cost.

For enquiries and/or registration, please contact Ms Jennifer (from the Singapore-China Business Association) at **62983622**.

Event Detail	Programme
Date: Tuesday, 30 Oct 2012	10:00am Arrival of Guests
Time: 10:00am	10:30am All guest to be seated
Venue: Ballroom III L3, Singapore Marriott Hotel 320 Orchard Road, Singapore	10:35am Keynote speech by senior official of IE
Dress Code: Office Attire	10:45am Keynote speech by deputy director of INVEST SHENZHEN
	10:55am Major projects promotion and related policy propaganda delivered by deputy director of Luohu District Government
	11:10am Experience-sharing by Singapore enterprises invested in Shenzhen
	11:20am Remarks by guests of honor
	11:30am Signing ceremony of key projects
	12:00am Buffet lunch

Registration Form

Please reply email for registration or fax to 62969492 before 24 Oct. Thank you!

Company Name			
Name 1		Title	
Name 2		Title	
Address			
Tel		Fax	
Mobile		Email	